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Voorzitter, 

De CDA-fractie heeft kennis genomen van de gewijzigde brief dd. 20 mei jl. van het college waarin nu 
wel de conclusies van de QuickScan van de gezamenlijke  Rekenkamercommissies zijn verwerkt. 
Hierin zijn ook de door CDA-fractie en andere fracties ingebrachte wensen en bedenkingen verwerkt 
die tijdens het Politiek Beraad van 18 mei jl. naar voren zijn gebracht. 

 

Voorzitter, dank daarvoor.  

 

De CDA-fractie kan zich in het resultaat hiervan, als neergelegd in genoemde brief, goed herkennen 
met de volgende bemerkingen: 

 

1) Onder het kopje QuickScan op pp. 2 wordt nadrukkelijk een vraag gesteld aan 
Vertegenwoordigers van GR-en terwijl verderop steeds sprake is van een advies aan de 
Vertegenwoordiger in het Algemeen Bestuur. Dit is verwarrend met als extra verzoek om de 
meer algemene maar belangrijke oproep wat explicieter in de lay-out van de brief op te 
nemen. 

2) Meerdere meerjarenbegrotingen van GR-en laten voor 2022 een grotere procentuele stijging 
van de lasten voor Borne zien dan in de drie jaren daarna. De CDA-fractie vraagt bij deze aan 
het college om extra aandacht hiervoor opdat genoemde lasten voor Borne procentueel niet 
meer stijgen dan nu gepresenteerd. 

3) Het onderwerp en de inhoud van genoemde brief spreekt over Begrotingen van GR-en maar 
genoemde QuickScan betreft de jaarstukken van GR-en die we hebben ontvangen. 

 

De afsluitende vraag van de CDA-fractie is dan ook waarom die andere stukken uit de Jaarstukken 
van GR-en niet meegenomen zijn in de brief van het college? 

 

Tot zover voorzitter. 

 


